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Sverigedemokraterna anordnade i juli månad ett informationsmöte för invånarna Töllsjö angående 

beslutet om att block.hyra 24 lägenheter, som enligt beslutet mestadels är tänkta att användas till 

nyanlända. Samtliga ledamöter i Samhällsbyggnadsnämnden bjöds in till mötet( eftersom det är där 
beslutet är taget) Tyvärr så kom ingen förutom SD:s representant. 

Därför lovade vi invånarna att ta deras frågor vidare. Vi hoppas därför att du som högsta ansvarig 
politiker i SBN kan besvara deras frågor här i kommunfullmäktige. Dom handlar om beslutet som 
du har varit med och tagit och vad det innebär. Jag är medveten om att vissa frågor kanske inte har 
något konkret svar, hoppas ändå du kan göra en uppskattning. Tack på förhand! 

Daniel Persson (SD) 
2016-08-23 


